



## EASY LEASE MOTOR CYCLE RENTAL PJSC

### Management Report for the financial year ended 31/12/2021

Easy Lease is pleased to report a notable performance for the financial year ended 31<sup>st</sup> December 2021. Net profit for the period reached AED 38.38 million from AED 25.11 million in the comparable period of 2020. The revenue of Easy Lease was AED 148.34 million compared to AED 87.71 million for the financial year ended 31/12/2020, while total assets amounted to AED 130.16 million as of 31<sup>st</sup> December 2021 compared to AED 80.19 million at the start of the year.

#### Key Highlights:

Easy Lease was established in 2011 and deals in motorcycle leasing and delivery service business. Easy Lease acquired 70% stake of 1885 Delivery Services LLC and 80% stake of Yallow Technologies LLC which are based in Dubai, UAE.

#### Analysis of Financial Results:

- Sales revenue for the period amounted to AED 148.34 million Vs AED 87.71 million for the same period in 2020.
- General & Administrative expenses amounted to AED 22.29 million compared to AED 15.38 million for the same period in 2020.

## ايزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش.م.خ

### تقرير الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2021/12/31

يسر شركة ايزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش.م.خ الإعلان عن الأداء الملحوظ للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2021 ، حيث بلغ صافي أرباح الفترة 38.38 مليون درهم إماراتي مقارنة بـ 25.11 مليون درهم إماراتي في نفس الفترة من عام 2020. وبلغت إيرادات ايزي ليس 148.34 مليون درهم إماراتي مقارنة بـ 87.71 مليون درهم إماراتي للسنة المالية المنتهية في 2020/12/31 ، في حين بلغ إجمالي الأصول 130.16 مليون درهم كما في 31 ديسمبر 2021 مقارنة بـ 80.19 مليون درهم في بداية العام.

#### النقاط الرئيسية:

تأسست شركة ايزي ليس في عام 2011، وتعمل في مجال تأجير الدراجات النارية وخدمة التوصيل. استحوذت ايزي ليس على 70% من شركة 1885 لخدمات توصيل الطلبات ذ.م.م. و 80% من Yallow Technologies LLC ومقرها في دبي ، الإمارات العربية المتحدة.

#### تحليل النتائج المالية:

- بلغت إيرادات المبيعات للفترة 148.34 مليون درهم إماراتي مقابل 87.71 مليون درهم للفترة نفسها من عام 2020.
- بلغت المصاريف الإدارية والعمومية 22.29 مليون درهم مقارنة بـ 15.38 مليون درهم للفترة نفسها من عام 2020.



- The financial results for the period amounted to net profit of AED 38.38 million compared to net profit of AED 25.11 million for the same period in 2020.
- بلغت النتائج المالية للفترة صافى ربح قدره 38.38 مليون درهم مقارنة بصافى ربح قدره 25.11 مليون درهم لنفس الفترة من عام 2020.

أحمد محمد السادة – الرئيس التنفيذي  
Ahmad Mohammad Al Sadah – CEO

